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Abstract (en)
The watch (1) has a ringing device comprising a gong (2) that surrounds a movement and extends in a plane (x-y). A gong holder (3) is integrated
with a plate (8). The gong is fixed on the gong holder. A hammer (5) strikes the gong with an incidence inclined with respect to the plane to vibrate
the gong. The hammer is rotationally mounted with respect to the plate between a spaced position of the gong and a striking position of the gong. A
return spring (6) solicits the hammer towards its spaced position.

Abstract (fr)
Le dispositif de sonnerie d'une pièce d'horlogerie (1) comprend un timbre (2) entourant un mouvement et s'étendant sensiblement dans un plan
(x, y), et un porte-timbre (3) solidaire d'une platine (8) de la montre. Le timbre est fixé sur le porte-timbre. Au moins un marteau (5) vient frapper le
timbre (2) afin de produire une vibration dudit timbre. Le marteau (5) vient frapper le timbre avec une incidence inclinée par rapport audit plan.
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